
 Referat styremøte nr. 5 2023 - 25  

  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 15. november 2023 kl. 20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR, Ann Merete, Mona 
Forfall: Trond Jøran, Anniken A, Doris  

  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 28, 2023-25 
Godkjenning av referat 
 

 
Referat fra styresak 27 2023-25, og Styrereferat nr. 4 
fra 20/9-23 godkjennes 

 

 
Sak 29, 2023-25 
Info fra leder 
 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
 
Kretsledermøter: 
- Møte for en og en halv uke siden. 
- Landslagsavtale 
- Økonomi 
- Nytt møte 28/11 om landslagsavtale. 
- Kretsledermøte i Trondheim 15.-17. des. 
 
Nordnorske møter:  
- Møter om økonomi i Team Elon.  
- Underskudd i 2022, som de fortsatt sliter med. 
- Egen styringsgruppe. 
- Troms Skikrets administrativt ansvar. Går utover 
skikretsens likviditet. 
- Opprydding for inneværende år. Går i balanse 
2023. 
- Hyppigere nordnorske møter på ledernivå. 
- LK har jevnlige nordnorske møter. 
- AK felles nordnorske møter og dialog om terminlsta. 
 

 

 
Sak 30, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- Mye aktivitet. 
- Samlinger og reising. Narvik har vært i Kiruna og i 
Levi. Mosjøen og Rana har vært på «SNØ», Juvass 
og Ternaby. Lofoten og Vesterålen til Levi neste uke. 
- Snøproduksjon startet opp flere steder. Åpning i 
desember? 
- Høstmøte Alpint på «SNØ»: 
Fluorforbud: Sendt ut info om rensing av ski. Blir 
testing, men vet ikke når (HL og Telenorlekene). 
Fluor=disk, ingen klageadgang. Smørekurs for 
klubber. 

 



TD honorar:  
Blir mye i nord med honorar i tillegg til reiseutgufter. 
Kretsene skulle selv bestemme om man ville innføre 
500,- kr. i honorar pr. dag. Snakket med Jo Inge, 
som er regions TD. Lar TD honorar ligge i nord 
foreløpig. 
- Infomøte 9. nov. om Lukas Bråthen saken. Fint 
møte. Mye informasjon. To-delt sak. Starter 
arbeidsmøter om landslagskontrakter allerede nå, 
slik at de er klare til 1. mai og ny sesong. 
 
Langrenn v/Ann Merete 
- Terminlista er landa. Fått noen innspill. 
- Økonomi (sponsing) til Nordlandscup og Kong 
Haralds Ungdomsstafett (KHUS) 
 
Hopp og kombinert v/Arnfinn 
- Ikke problem for hopp og kombinert å være med på 
NNM ifølge Trond Jøran. 
 

 
Sak 31, 2023-25 
NNM 2025 
 

 
Felles NNM 2025: 
Se eget saksvedlegg. 
 
Vedtak: 

Nordland Skikrets fraviker gjeldende 

rulleringsplan for NNM-tildeling i langrenn og 

alpint i 2025. Dette med hensikt å arrangere et 

felles NNM for alle grener i 2025. 

Dersom dette ikke lar seg gjennomføre, går vi 

tilbake til oppsatt rulleringsplan. 

 

 

 
Sak 32, 2023-25 
Økonomi 
 

 
Økonomi v/Mona 
- Regnskapet viser et overskudd på vel 150.000,- pr 
okt. 2023. 
 
Neste møte: 
- Budsjett 2024 – skikrets og grener. 
- Forslag til ny grenfordeling. 
 

 

 
Sak 33, 2023-25 
Utestående fordringer 
 

 

Utestående fordringer v/Mona 

Se eget saksgrunnlag. 

 

Anniken JR melder seg inhabil i saken. 

 

Vedtak: 

A. Fauske IL Langrenns faktura på kr. 1570 (bilag 

3670) føres mot innbetaling på kr. 2334,- etter 

muntlig avtale med klubben (3/11-23).  

 



Resterende beløp på kr. 13416,- avskrives i 

regnskapet til Nordland Skikrets. 

 

B. Mosjøen ILs fakturaer på til sammen kr. 13101 

(bilag 3603 og 3634) føres mot innbetaling på kr. 

5508,-. Resterende beløp på kr. 7593 + kr. 0,01 

(feil bet.), til sammen kr. 7593,01 avskrives i 

regnskapet til Nordland Skikrets. 

 

 
Sak 34, 2023-25 
Anleggsplan 
 

 
Ny anleggsplan v/Oddbjørn 
- Starte opp arbeidet med ny Anleggsplan som skal 
vedtas om litt over et år, på skikretstinget 2025. 
- Viktig at grenkomiteene tar opp anlegg og 
prioriteringer til planen. Anlegg og satsingsområder. 
- Anleggsplan 2021-2025 ligger på hjemmesida vår:  
https://www.skiforbundet.no/nordland/om-
skikretsen/anlegg/ 
Denne skal revideres til neste skikretsting. 
 

 

 
Neste møte 
 
 

 
Neste møte: 
onsdag 6. desember kl. 20.00 

 

   

 

https://www.skiforbundet.no/nordland/om-skikretsen/anlegg/
https://www.skiforbundet.no/nordland/om-skikretsen/anlegg/

